

No. 8012. CUSTOMS CONVENTION
CONCERNING WELFARE MATERIAL FOR SEAFARERS. DONE AT
BRUSSELS, ON 1 DECEMBER 1964¹

Nº 8012. CONVENTION DOUANIÈRE
RELATIVE AU MATÉRIEL DE
BIEN-ÊTRE DESTINÉ AUX GENS
DE MER. FAITE À BRUXELLES,
LE 1^{er} DÉCEMBRE 1964¹

ACCESSIONS

Instruments deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

1 July 1966

MALTA

(To take effect on 1 October 1966.)

6 July 1966

FRANCE

(To take effect on 6 October 1966.)

With the following reservation:

[TRANSLATION — TRADUCTION]

In accordance with the terms of Article 17 of the Convention, France does not consider itself bound by the provisions of article 5.

Certified statements were registered by the Customs Co-operation Council on 10 August 1966.

ADHÉSIONS

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière les:

1^{er} juillet 1966

MALTE

(Pour prendre effet le 1^{er} octobre 1966.)

6 juillet 1966

FRANCE

(Pour prendre effet le 6 octobre 1966.)

Avec la réserve suivante:

« Conformément aux termes de l'article 17 de la Convention, la France ne se considère pas liée par les dispositions de l'article 5. »

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Conseil de coopération douanière le 10 août 1966.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 550, p. 133; for subsequent actions relating to this Convention, see Annex A in volumes 559, 561, 564, 565 and 566.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 550, p. 133; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 559, 561, 564, 565 et 566.